


AMBITIES BLIJVEN UITVOEREN TOTDAT ER MEER BEKEND IS M.B.T. 2026



Met betrekking tot ‘Sociaal en Vitaal’ willen wij graag nog het volgende 
weten van het College:

- Hoe zit de juridische onderbouwing van het ‘woonplaatsbeginsel’ in 
elkaar?
- Waar is de verwachting met betrekking tot de hogere uitgave WMO-
hulpmiddelen op gebaseerd?
- Hoe kunnen wij de wijkaccommodaties nog beter inzetten om 
zelfredzaamheid te verbeteren en vereenzaming tegen gaan? (zorg/hulp 
op loopafstand)

- Wanneer is het College van plan om het participatiebeleid uit te werken? 
Z.s.m. ?



Met betrekking tot ‘Klimaat en milieu’ willen wij graag nog het volgende weten van het 
College:

- Hoe denkt het College de gezamenlijke inkoop van energiebesparende maatregelen te 
faciliteren?
- Worden in het ‘plan van aanpak inclusieve energietransitie’ ook de 
woningbouwverenigingen meegenomen?
- Is het mogelijk een Natuur- en Milieu educatief medewerk(st)er aan/in te stellen?



Met betrekking tot ‘Zorg en veiligheid’ willen wij graag nog het volgende 
weten van het College:

- Wanneer denkt het College dat het fenomenenonderzoek is afgerond en 
wordt de raad hierover nog verder geïnformeerd.
- Is het College bereid breder te kijken dan alleen vrouwen en meisjes 
betreffende een veilige openbare ruimte?



Met betrekking tot ‘Binnenstad en woonwijken’ willen wij graag nog het 
volgende weten van het College:
 
- Wanneer kunnen wij de volgende stap met betrekking tot de nieuwe centrale 
huisvesting voor de uitvoering fysiek tegemoet zien?
- Wanneer kunnen wij nu eens eindelijk beleid en concretisering met 
betrekking tot de standplaatsen voor woonwagens tegemoet zien?
- Hoe kijkt het College tegen de woningnood en de woningbouw aan. Waar 
liggen de kansen?
- Hoe wordt het actieve camerasysteem rondom het kernwinkelgebied 
ingeregeld?



Met betrekking tot het thema ‘Economie en Participatie’ willen wij graag nog 
het volgende weten van het College:

- Wordt de raad betrokken bij de uitwerking van de visie op lokale 
bedrijventerreinen?
- Wordt bij de ontwikkeling van de visie op bedrijfsterreinen ook gedacht aan 
bedrijfsverplaatsingen en mogelijkheden voor binnenstedelijke woningbouw?
- Wordt de raad betrokken bij het ontwikkelen van een ruimtelijke visie met 
betrekking op wonen en werken in Almelo?



Met betrekking tot het thema ‘Buitengebied’ willen wij graag nog het volgende 
weten van het College:
 
- Wat is de reden dat het project m.b.t. de Tiny Houses op Het Maatveld nog 
steeds niet rond is en ziet u kans om dit project in 2023 te concretiseren en af te 
ronden?



Met betrekking tot ‘Overige prioritaire opgaven’ willen wij graag nog het 
volgende weten van het College:

- Wat is de reden dat de Gemeente Almelo haar grondstoffenbeleid wil 
actualiseren?



Slotwoord.
LAS wil iedereen die heeft meegewerkt en meegedacht om Almelo positief op de 
kaart te zetten, bedanken voor hun inzet.


